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یکی از خطراتی که وقتی انسان درست به عمق آن 
جمعیت  مسأله ی  این  می لرزد،  او  تن  می کند،  فکر 
جمعیت  بگیرید.  جدّی  را  جمعیت  مسأله ی  است. 
جایی  یک  می کند.  پیدا  کاهش  دارد  کشور  جوان 
خواهیم رسید که دیگر قابل علاج نیست.  امام خامنه ای

ی جمعیت
ّ
30 اردیبهشت، روز مل

دشمن راز پیروزی ما در خرمشهر و خرمشهرها را به 
چشم دید و فهمید این ملتّ اگر پرچم اسلام و ایمان را 
برافراشته نگهدارد، در همه ی میدان ها پیروز خواهد 
شد. امروز همه ی تلاش آمریکا و جبهه ی استکبار این 

است که عنصر قدرت و مقاومت را از ما بگیرد.

سوم خرداد، سالروز آزادسازی خرمشهر گرامی باد
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روشنگری یعنی گفتن "حقیقت"

ت هفته
یادداش

         کوفیان می گفتند: مگر مُسلِم، معصوم است که باید اطاعتش کنیم!؟
 اشتباه بزرگ جامعه ی اسلامی در سال 60 و 61 هجری این نبود که در مقابل سپاه 

امام حسین)علیه السلام( ایستادند و اینکه در سپاه ابن زیاد و 
پسر سعدبن ابی وقاص حضور داشتند. در تاریخ نیامده 
است که از شیعیان مشهور، کسی در جنگ علیه امام 

حسین )علیه السلام( شرکت کرده باشد.
اما اشتباه بزرگ و غیرقابل جبران شیعیان این بود که 
نماینده ی امام را؛ به این دلیل که مگر مسلم بن عقیل، 
معصوم است که به همه دستوراتش عمل کنیم!؟ با این 
عنوان که مسلم دستور مستقیم جهاد و ایستادن در مقابل 

دشمن را ندارد،
با این عنوان که او جوان است و تجربه ندارد،

با این عنوان که فقط امام معصوم می تواند حکم جهاد 
صادر کند،

با این عنوان که ما منتظر می مانیم تا امام معصوم بیاید و 
آنگاه برای او جان خواهیم داد. راست هم می گفتند، جان 

می دادند اما قتلگاه توابین کجا !؟ و کربلا کجا !؟
با همین شبهات، مسلم، نماینده امام را تنها گذاشتند و 

شد آنچه می دانید. و قرن هاست عبرت نگرفته ایم!
        کوفیان امروز هم می گویند: مگر ولی فقیه، معصوم است!؟

امروز هم برخی می گویند مگر ولی فقیه، معصوم است!؟ هنوز می گویند: می مانیم تا 
امام زمان)عج( بیاید و برایش جان خواهیم داد. )که البته هیچ تلاشی هم برای تعجیل 

در ظهور حضرت نمی کنند(.
امروز هم عده ای هستند که فقط به زبان انتظار ظهور امام زمان را می کشند، ولی در 
عمل، اندک تحرّکی ندارند. اگر خیلی بخواهند زحمت بکشند، این است که هر جمعه، 
ندبه ای و دعای فرجی بخوانند. اصلاً برایشان اهمیتی ندارد که در جامعه ی اسلامی 
چه می گذرد. امر به معروف و نهی از منکر را تعطیل می کنند؛ نسبت به انجام احکام 
دین، تسامح و سهل انگاری می کنند. نسبت به رخدادهای جهان، کاملاً بی اطلاع و 
بی تفاوتند. آنقدر بی تفاوت و بی غیرتند که کشتارهای ظالمانه ی مستضعفان و مردم 
بی دفاع، کودکان و زنان بی گناه را در فلسطین و یمن و سوریه و بحرین و... می بینند، 

ولی همچنان به فکر شکم خودشان هستند.
از ترس آمریکا و قلدرهای عالم، حاضرند غیرت و عزّت اسلامی خود را نادیده بگیرند!

آن وقت برای ظهور امام زمان هم دعا می کنند. خیلی عجیب است...
        اگر مثل بنی اسرائیل باشیم، امام زمان نمی آید

برخی افراد اساساً تصوری غلط از امام زمان و واقعه ی ظهور دارند. اینان امام زمان را 
صرفاً به عنوان »یک حلّال مشکلات« و »یک حاجت برطرف کن« برای حاجات و 

مشکلات شخصی خود می شناسند و می خواهند. اینان امام زمان را فقط برای شفای 
بیمارانشان، گشایش بخت فرزندانشان، حلّ گرفتاری های مالی و اقتصادیشان و به 
طور کلی، حلّ مشکلات شخصی خودشان می خواهند. حال 
آنکه امام زمان، منجی عالم بشریت است؛ نه فقط شیعیان، نه 

فقط مسلمان ها، بلکه منجی همه ی انسان های عالم.
کوفیان امروزی منتظرند امام زمان بیاید و شخصاً و به تنهایی 
همه ی گره ها را باز کند، دشمنان را نابود کند، مشکلات جامعه 

را برطرف کند و...
آیا چنین چیزی ممکن است!؟ آیا بدون یار و یاور، ممکن است؟ 
بنی اسرائیل به موسی می گفتند: موسی! تو با خدایت بروید با 

فرعون بجنگید. ما اینجا نشستیم برایتان دعا می کنیم.
ظاهراً امروز هم عده ای می خواهند مثل بنی اسرائیل بنشینند 
و فقط دعا کنند و امامشان را به مصاف دشمنان بفرستند. 
در چنین صورتی هرگز نباید انتظار تعجیل در ظهور حضرت 
حجّت را داشت. اگر می خواهیم بنی اسرائیلی زندگی کنیم، امام 

زمان حالاحالاها نخواهد آمد. 
اگر می خواهیم غرق در زندگی شخصی خود باشیم و دیگران 

را فراموش کنیم، 
اگر بنا نداریم نسبت به تاریخ، احساس مسئولیت کنیم، 

اگر مایلیم نسبت به حوادث کشور و جهان، بی تفاوت و بی دغدغه باشیم، 
اگر عاشق رابطه با آمریکا و دشمنان اسلام هستیم )که شاید شکممان پر بشود(،

و اگر حضرت سیّدعلی، نایب برحقّ امام زمان را در این عرصه ی دشوار »جنگ با 
دشمنان حقیقت«، تنها بگذاریم، در این صورت، نباید انتظار ظهور داشته باشیم.

چون همه چیز به خودمان بستگی دارد. اگر انقلابی باشیم و در تمام زمینه های 
سیاسی، فرهنگی، اقتصادی، علمی، اخلاقی و... مطیع ولیّ امر زمان باشیم، ظهور 

نزدیک خواهدشد، إن شاءالله.
اهل کوفه نبودن یعنی:  تا وقتی حسین )علیه السلام( نیامده، مسلم، ولیّ امر است.

تا وقتی مهدی)عج( نیامده، سیّدعلی خامنه ای، ولیّ امر است.
       کسی که مطیع رهبر انقلاب نیست، مطیع امام زمان هم نخواهدبود

حضرت آیت الله قرهی در یکی از جلسات اخلاقش می گوید: »بنده به یقین صد درصد 
به شما بگویم: والله! اگر کسی از امر رهبری سرپیچی کند، بداند اگر امام زمان هم 
بیاید، از ایشان هم اطاعت نخواهد کرد. آنکه امروز در مقابل این سیّد عظیم الشّأن، این 

نائب امام زمان می ایستد، در آن زمان هم در مقابل خود امام خواهد ایستاد.
ما رهبر را فقط رهبر نمی دانیم، ما فراتر از رهبری می دانیم، ما رهبر را نائب امام زمان 

می دانیم. ایشان، فرستاده ی امام زمان هستند و ما قائل به این قضیه هستیم.
جلسه 331، 1394/10/23

»اهل کوفه نبودن«، یعنی بدانیم:
تا وقتی حسین نیامده، مسلم »ولیّ امر« است، و

تا وقتی مهدی)عج( نیامده، سیّدعلی » ولیّ امر« است
کسی که غربت این سیّد مظلوم و عظیم الشّأن را درک نمی کند، دروغ می گوید که منتظر امام زمان است

امام خامنه ای
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لطفاً برای نشر حقیقت و روشنگری، پس از مطالعه، نشریه را در اختیار دیگران قرار دهید یا در تابلوهای اعلانات نصب کنید.

امام مهدی عج : »منم که زمین را از عدالت لبریز می کنم، چنانكه از ستم آکنده است.« بحارالأنوار، ج52، ص2

                                    چرا شهدا وصیت نامه می نویسند؟
وصیت یعنی نوشتن اعتقادات، خواسته ها، نگرش ها و کارهای ناتمام که در اسلام سفارش شده است. زمانی که انسان قصد مسافرت دارد یا برای جهاد و 
مبارزه به میدان می رود یا اینکه زمان مرگ انسان فرا می رسد، وظیفه شرعی است که باید تمام کارها از جمله بدهی ها را بنویسد تا بازماندگان دچار مشکل 
نشوند. افراد برجسته نیز در جامعه موظفند برای هدایت انسان های زمان خود و بعد ازخود وصیت کنند تا چراغی روشن برای تمامی انسان های نیازمند به هدایت 
باشند. شهدا که خود را در مسیر حق و حقیقت می بینند و قبول شده این دانشگاهند نیز وظیفه خود می بینند تا بنگارند که دیگران بدانند. بینش اعتقادات شهدا 

چه بوده است و برای چه رفتند و نماندند؟
همه بدانند که انتخابی آگاهانه بوده است و می نویسند تا فریادشان در تاریخ ضبط شود که رفتند تا اسلام بماند پس باید ما هم برویم تا آینده اسلام روشن 
باشد. شهدا در توشه های خود می خواهند به همه بگویند چه کردند، چرا رفتند و دیگران باید هدف آنها را بفهمند. شهدا خواسته های خود را در وصیتشان بیان 
می کنند که همه بدانند آنها چیزی از این دنیا نمی خواهند، بلکه برای دنیای پاک و آخرت پر سعادت مردم، یافته های خود را در وصیتشان بیان می کنند، در 
حقیقت شهدا با نوشتن وصیت نامه، هم دستور شرعی را انجام می دهند و هم راز خون دادن و عشق ورزیدن، خوب دیدن و خوب جان دادن را بیان می کنند.

ستاره های هدایت

آقای هاشمی!
این، دختر شماست!

چند روز قبل عکسي منتشر شد از دیدار فائزه هاشمي با فریبا کمال آبادي 
از رهبران بهاییان. عکس منتشره، در تضاد حجاب چادر فائزه هاشمي و بي حجابي دوستان بهایي اش و با جلب توجه قاب 
بزرگ تصویر عباس افندي )عبدالبهاء( تعجب و انزجاري همزمان ایجاد کرد و در میان موج اعتراضات، درخواست از اکبر 
هاشمي رفسنجاني بود که در برابر انحراف آشکار فرزندش که این بار فراتر از تقابل با نظام، در تقابل با احکام دین اسلام است، 
موضع بگیرد. انحراف جدید فائزه هاشمي، آنقدر مرزهاي اعتقادات اسلامي و اصول سیاسي نظام را درنوردید که این بار 

تکیه گاه همیشگي فرزندان هاشمي هم نتوانست بي اعتراض از کنار آن بگذرد.
اکبر هاشمی رفسنجانی گفت: »فرقه ی ضالهّ ی بهائیت، استعماری است و فائزه باید کار بدش را اصلاح کند.«

اما ساعتی پس از آن، فائزه هاشمی در تأیید اقدام خود گفت: »من کار خطایی نکرده ام که بخواهم مخفی بماند یا نگران 
باشم. الآن هم پشیمان نیستم.« روزنامه جوان، 1395/2/27

دخترک  پرحاشیه
     هرگاه با یک "حامی برجام" مواجه شدید، از او

     محترمانه بپرسید:
    تا به حال، چند بار متن برجام را خوانده اید؟

    یک جمله از متن انگلیسی برجام را بنویسید 
    و ترجمه کنید.

                                       امام خامنه ای خطاب به خانواده های شهدای افغانی مدافع حرم:

به شماها افتخار می کنم
برادران و خواهران عزیز افغانی در همه ی مراحل انقلاب اسلامی نقش ایفا کردند

       »برادران و خواهران عزیز افغانی و خاوری های مشهد و خراسان و اینها در همه ی مراحل انقلاب اسلامی نقش ایفا کردند؛ هم در خود 
اصل انقلاب و پیروزی انقلاب، هم در دفاع مقدس و دوران جنگ تحمیلی، هم در همه ی حوادث بعدی، حالا هم که در قضیه ی دفاع از 
حرم های اهل بیت)علیهم السلام( این جوان های مثل دسته ی گل، پدر و مادرها این جوان ها را فرستادند برای دفاع از حریم اهل بیت. و من به شما 

عرض بکنم، شهدایی که در این راه به شهادت می رسند، یک امتیازی دارند، یک رجحانی دارند.
        این فرزندان شما در واقع جان خودشان را سپر قرار دادند برای اینکه دست این بدخواهان و این خبیث ها به حرم اهل بیت نرسد. لذا 
شأن اینها شأن بسیار بالایی است. البته برای پدرها و مادرها و همسرها و فرزندها سخت است؛ مسلّم است که خیلی سخت است، اما این 

سختی را برای خدا تحمّل می کنید و إن شاءالله خدای متعال چشم شما را روشن خواهد کرد به لطف خود، به فضل خود.
همه حاضر نیستند فداکاری بکنند، آن کسانی که فداکاری می کنند، برجستگان امّت اند. امیدواریم إن شاءالله خدای متعال به شماها اجر 

بدهد و شهدای عزیزتان را إن شاءالله با شهدای صدر اسلام محشور کند، با شهدای انقلاب، با شهدای کربلا إن شاءالله محشور کند.
        همین قدر برادرها و خواهرها بدانند که بنده ی حقیر به شماها افتخار می کنم؛ این را بدانید.«

 امام خامنه ای در دیدار خانواده های شهدای مدافع حرم افغانستانی لشکر فاطمیون، 1395/1/8

لشکر فاطمیون

امام خمینی)ره(: 
»این طایفه ی 

ضالّه ی بهائیت، 
کافر و نجس 

هستند.«


